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@minvws.nl];EE.
el @minvws.nl]512¢ Ji 5.1.2e i fief @minvws.nl];

Cc: 5.1.2e
i

nl]; 1. ) @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Tue 4/28/2020 10:28:39 AM

Subject: RE: reactie Marcel op Nota tekorten algemenegeneesmiddelenvoorziening

Received: Tue 4/28/2020 10:28:40 AM

Nota beschikbaarheid extramurale geneesmiddelen 28-4 aangepast navreactie [ERE (met tracks) [FEFHocx
Ho ERE hierbij mijn reacties.

a
in een iets latere versie dan die vanEXER

var:IEE)SEE0 inv. i>
Verzonden: dinsdag 28 april 2020 09:32

@minvws.nl>;

@ minvws.nl>; ) <EELR@ minvws.nl>;

)JE e minvws.nl>; ) <BEREER@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: reactie Marcel op Nota tekorten algemene geneesmiddelenvoorziening

@minvws.nl>; ’

) < @minvws.nl>

Dag hierbij mijn aanvullingen.
Met betrekking tot terughalen productie geneesmiddelen cok opties NL verkennen.

Verzonden: vrijdag 24 april 2020 20:51

I>;

minvws.nl>

Onderwerp: reactie Marcel op Nota tekorten algemene geneesmiddelenvoorziening

Dag allen,
Zie onderstaand en in de bijlage de reactie vanBEX: de nota!

Hieronder een verdeli de opmerkingen van [EEE] in de kantlijn. Kunnen jullie op basis van [EEE reactie een

tekstvoorstel doen? stelt voor om de nota zo vroeg mogelijk vigd week naar Minister te sturen. Het zou dus mooi zijn als

ik dinsdag (liefst in de ochtend) jullie voorstel kan ontvangen. We bespreken dinsdagochtend in het teamoverleg wel even of dit

voor alle onderdelen haalbaar is.

Goed lang weekend allemaal

Groet [RIL

Opmerking 1:

Opmerking 2:

Opmerking 3:

Opmerking 4:

Opmerking 5:

Opmerking 6:

van:IEEE)EEEo minvws.oi>
Verzonden: vrijdag 24 april 2020 14:49

Aan:

CC: A. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nota tekorten algemene geneesmiddelenvoorziening

Thanks [ESE
Eens mbt TK-brief. We willen niet iets onnodig uitlokken. Waarom we wel korte tekst willen opnemen: 1. Duidelijk
standpunt VWS over preferentiebeleid/zorgstelsel (mede nav TK vragen sp en pvda); 2. In het offensief blijven op
bredere tekortenproblematiek (weg uit discussie over “waarom er nog steeds geen ijzeren voorraden zijn”).

Dat is ook waarom we “ongevraagd” een nota hebben gemaakt. Melden in staf natuurlijk prima.
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Inhoud/aard monitoring kunnen we je dinsdag verder over bijpraten. In bijlage wordt ook al veel uitgelegd.

Grocten SNE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Verzonden: vrijdag 24 april 2020 14:31

Onderwerp: RE: Nota tekorten algemene geneesmiddelenvoorziening

Ha Dames,

Bijgaand mijn opmerkingen. zich een mooi verhaal. Ik heb slechts enkele opmerkingen (zie doc).
Is dit al aan

Ne
[aEE Had wellicht in schriftelijke cure staf wel handig geweest (of kan misschien nog ff?). Volgens

mij heer REhier niet m gevraagd toch?

Ik zou er toch naar streven deze nota vroegvolgendeweek2 krijgen. Donderdag is best al weer laat met cog op de

kamerbrief en het zou me niets verbazen als hij hier nog toelichting/overleg op wil.

Ik zou deze nota niet cc. ook aan Minister voor VWS sturen. Dit is de portefeuille van Minister MZS. Het is aan [EEE om hierop
te schakelen richting [gIERY en aan te geven wat hij wel/niet in de kamerbrief wil. Ik zou in de volgende kamerbrief dit alleen op

hoofdlijn benoemen om ervoor te zorgen dat het geen debat aanwakkert waar we dat niet willen hebben.

Principe van de monitoring is mooi. Ben nog wel even benieuwd welke info we dan precies van de groothandels krijgen (alleen
actuele voorraad of ook bestellingen en leveringen (en aan wie)?)

Succes,

Verzonden: donderdag 23 april 2020 18:10

Onderwerp: Nota tekorten algemene geneesmiddelenvoorziening

2|Lets later dani had aangekondigd: hierbij de nota voor de minister aver tekorten irt de algehele geneesmiddelenvoorziening.

De bijlagen moeten nog wat bijgeschaafd worden (en vig wk nog even samen bepalen of ze echt nodig zijn).

Omdat er volgende week geen Kamerbrief gaat hebben we de aankomende weekendtas losgelaten en streven we er naar om de

nota uiterlijk donderdag bij de minister te hebben liggen. Er is dus ook tijd om ‘m dinsdag even gezamenlijk te bespreken, als je
daar behoefte aan hebt.

Wat betreft de monitoring: morgen moeten nog een paar plooien gladgestreken worden. We hopen dat we de trusted third

parties va 1 mei aan de slag kunnen laten gaan. De bijlage zal nog wel wat worden gewijzigd. Onze indruk is dat we ook door

kunnen zonder concreet akkoord op onze nota, maar laat het weten als je dat akkoord liever toch ex ante wil hebben.

Be" penvoerder van de nota, maar het is een coproductie van iedereen. Maar tracks en commentaar kunnen dus iig naar

5.1.2e

We zijn gelijktijdig ook bezig met de beantwoording van een set kamervragen van Ploumen over het preferentiebeleid. Planning
is dat deze gelijktijdig met nota naar minister gaan (want nota bevat veel extra uitleg) en dat de beantwoording pas naar de TK

gaat als ook de covid-brief (met passage over algemeen geneesmiddelenbeleid) uitgaat.


